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Věc: Dotaz na pandemický zákon

Žádost 
(…)
Pandemický zákon
Text žádosti:

Proč se schvaluje a vyhlašuje Pandemický zákon, když v žádném kraji ČR 
nebyla vyhlášená ani epidemie, protože počty nakažených nesplňovaly 
podmínky pro vyhlášení epidemie. Děkuji. 
(…)                

Odpověď
(…)

Vážený pane magistře,

Kancelář  Poslanecké sněmovny jako povinný subjekt  obdržela  dne 20.  ledna 2022
prostřednictvím elektronické pošty Vaši žádost o poskytnutí informace, podanou podle zákona
o svobodném přístupu k informacím, která se týkala pandemického zákona. Konkrétně jste
žádal  o poskytnutí informace „Proč se schvaluje Pandemický zákon, když
v žádném  kraji  ČR  nebyla  vyhlášená  ani  epidemie,  protože  počty
nakažených nesplňovaly podmínky pro vyhlášení pandemie.“. 

V souladu  s Příkazem  č.  4/2010  vedoucího  Kanceláře  Poslanecké  sněmovny,
v platném znění, je k vyřízení Vaší žádosti příslušné Samostatné oddělení styku s veřejností
Kanceláře Poslanecké sněmovny. 

K Vašemu dotazu uvádíme následující.

Poslanecká sněmovna jako zákonodárný orgán, ani Kancelář Poslanecké sněmovny,
jako její servisní organizace, nejsou kompetentním orgánem ve věci vyhlašování případných
epidemií. Pokud jde o Váš dotaz týkající se důvodů schválení tzv. Pandemického zákona“ (tj.
zákona č. 94/2021 Sb., o mimořádných opatřeních při epidemii onemocnění COVID-19 a o
změně  některých  souvisejících  zákonů),  tak  Vás  odkazujeme  na  důvodovou  zprávu  ke
sněmovnímu  tisku  1225  z 8.  volebního  období  (vládní  návrh  zákona  o  mimořádných
opatřeních při epidemii onemocnění COVID-19 a o změně některých souvisejících zákonů),
který  je  k  dispozici  na  veřejně  dostupných  webových  stránkách  Poslanecké  sněmovny
v odkazu níže. Důvodová zpráva obsahuje, kromě jiného, podrobné odůvodnění předloženého
návrhu. 

https://www.psp.cz/sqw/text/tiskt.sqw?O=8&CT=1225&CT1=0

S pozdravem

(…)

https://www.psp.cz/sqw/text/tiskt.sqw?O=8&CT=1225&CT1=0

